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Rawad eid Engineering Consulting Company 
was established in the heart of Jeddah, where 
we strive to provide comprehensive 
engineering consultancy services that meet the 
needs of our clients. We are a team of highly 
experienced and skilled engineers dedicated to 
offering innovative and tailored solutions in the 
fields of civil, architectural, and mechanical 
engineering.Our company is distinguished by 
its commitment to quality and professionalism, 
as we prioritize meeting deadlines and 
delivering results that exceed our clients' 
expectations. We view every project as an 
opportunity to build a long-term relationship 
with our clients, and we work diligently to bring 
their visions to life through exceptional 
engineering designs. At Rawad Engineering 
Consulting Company, we believe in the power of 
teamwork and collaboration, and we 
continuously seek to enhance the skills of our 
team to stay ahead of the latest technologies 
and innovations in the engineering field. Join us 
on our journey toward achieving engineering 
excellence.

من نحن..؟

Aboutus

تأسســـت شركة رواد عيد للإستشارات الهندسية في قلب جدة، حيث نسعى لتقديم 
خدمات استشـــارية هندســـية متكاملة تلبـــي احتياجات عملائنا. نحـــن فريق مكون من 
مهندســـين ذوي خبـــرة وكفاءة عالية، نعمل على تقديم حلـــول مبتكرة ومخصصة في 

مجالات الهندسة المدنية والمعمارية والميكانيكية.
تتميـــز شـــركتنا بالتزامهـــا بالجـــودة والاحترافيـــة، حيث نحـــرص على الالتـــزام بالمواعيد 
النهائيـــة وتقديـــم نتائج تفـــوق توقعات عملائنا. نعتبر كل مشـــروع فرصة لبناء علاقة 
طويلـــة الأمـــد مـــع عملائنـــا، ونســـعى جاهديـــن لتحقيق رؤاهـــم مـــن خلال تصميمات 
هندســـية متميزة.نحن في شـــركة رواد للإستشـــارات الهندســـية نؤمـــن بقوة العمل 
الجماعـــي والتعاون، ونســـعى دائماً لتطوير مهـــارات فريقنا لمواكبة أحـــدث التقنيات 

والابتكارات في مجال الهندسة. انضم إلينا في رحلتنا نحو تحقيق التميز الهندسي.
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الــرؤيــة
تســـعى شـــركة رواد عيد للاستشـــارات الهندســـية إلـــى أن تكـــون الرائدة في 
تقديـــم الحلـــول الهندســـية المبتكـــرة والمســـتدامة فـــي المملكـــة العربيـــة 
الســـعودية. نحـــن نطمح لبنـــاء بيئة عمرانيـــة متطورة تعكس أعلـــى معايير 
الجودة والاحترافية، مع التركيز على تلبية احتياجات عملائنا وتجاوز توقعاتهم.

Rawad eid Engineering Consulting Company aims to be a leader in 
providing innovative and sustainable engineering solutions in the 
Kingdom of Saudi Arabia. We aspire to build a developed urban 
environment that reflects the highest standards of quality and 
professionalism, with a strong focus on meeting our clients' needs 
and exceeding their expectations.
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تتمثل رســـالة شـــركة رواد عيد للاستشـــارات الهندســـية فـــي تقديم خدمات 
استشـــارية هندســـية متكاملة تســـهم في تحقيـــق تطلعات عملائنـــا وتلبية 
احتياجاتهم بفعالية. نحن نلتزم بتقديم حلول مبتكرة وعملية، مع التركيز على 

الجودة والاحترافية في كل مشروع.

The mission of Rawad eid Engineering Consulting Company is to 
provide comprehensive engineering consultancy services that 
contribute to achieving our clients' aspirations and effectively 
meeting their needs. We are committed to delivering innovative and 
practical solutions, with a focus on quality and professionalism in 
every project.

الــرسالة



خدماتنــا

services
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تقـــدم شـــركة رواد عيـــد للاستشـــارات الهندســـية 
خدمـــة إصدار رخـــص البناء، حيث تقـــدم الدعم الفني 
والإجرائـــي للعـــملاء للحصـــول على الرخـــص اللازمة 
الدراســـات  إعـــداد  مـــن  بـــدءًا  للمشـــروعات، 
والمخططات الهندســـية إلى التنسيق مع الجهات 
المختصة لضمان الامتثـــال للأنظمة المحلية. نحن 
نحـــرص على تســـريع الإجـــراءات لضمان بـــدء تنفيذ 
معاييـــر  وبأعلـــى  المحـــدد  الوقـــت  فـــي  المشـــاريع 

الجودة.
Rawad eid Engineering Consulting Company offers 
building permit issuance services, providing 
technical and procedural support to clients in 
obtaining the necessary permits for construction 
projects. This includes preparing technical studies 
and engineering plans, as well as coordinating with 
relevant authorities to ensure compliance with 
local regulations. We ensure the prompt 
processing of permits to facilitate the timely start 
of projects with the highest quality standards.

Rawad eid Engineering Consulting Company offers 
project supervision services to ensure that 
projects adhere to the highest quality standards 
and technical specifications. This includes 
monitoring progress, ensuring compliance with 
approved designs and plans, overseeing material 
quality, and ensuring adherence to timelines.

تقـــدم شـــركة رواد عيـــد للاستشـــارات الهندســـية 
التـــزام  لضمـــان  التنفيـــذ  علـــى  الإشـــراف  خدمـــة 
والمواصفـــات  الجـــودة  معاييـــر  بأعلـــى  المشـــاريع 
الفنيـــة، من خلال متابعة ســـير العمـــل، والتأكد من 
المعتمـــدة،  والمخططـــات  بالتصاميـــم  الالتـــزام 
ومراقبـــة جـــودة المواد، وضمـــان الالتـــزام بالجداول 

الزمنية.

إصـدار رخــص الـبــــنـاء
building permit issuance

ا�شراف على التنفيذ
Supervision of Execution



مخططات الدفاع المدني والسلامة
Civi l  Defense and Safety Plans

Rawad eid Engineering Consulting Company offers the service of preparing civil 
defense and safety plans to ensure the safety of buildings in emergency situations 
such as fires and natural disasters. These plans include determining emergency 
exits, fire suppression systems, alarm locations, and safe assembly areas, while 
adhering to local civil defense standards to ensure the safety of people and 
property.

تقـــدم شـــركة رواد عيـــد للاستشـــارات الهندســـية خدمـــة إعداد مخططـــات الدفـــاع المدني 
والسلامـــة لضمـــان سلامة المباني في حـــالات الطوارئ مثل الحرائق والكـــوارث الطبيعية. 
تشمل المخططات تحديد مداخل الطوارئ، أنظمة الإطفاء، مواقع الإنذار، وأماكن التجمع 
الآمنة، مع الالتزام بمعايير الدفاع المدني المحلية لضمان سلامة الأشخاص والممتلكات.

رخص الـتــرمـيـم و الــهـــــدم
renovation and demolition

Rawad eid Engineering Consulting Company offers restoration and demolition permit 
services. Restoration involves rehabilitating damaged buildings while maintaining their 
structural integrity, while demolition services include the removal of old structures in 
accordance with the highest safety standards. We use modern techniques to ensure the 
work is carried out safely and efficiently, while adhering to local regulations and achieving 
sustainable results in enhancing the urban environment.

تقدم شركة رواد عيد للاستشارات الهندسية خدمات رخص الترميم والهدم، حيث يشمل الترميم 
إعـــادة تأهيـــل المبانـــي المتضـــررة مـــع الحفاظ علـــى سلامتهـــا، بينما تشـــمل خدمات الهـــدم إزالة 
المنشـــآت القديمـــة وفقـــاً لأعلـــى معايير السلامـــة. نحن نســـتخدم تقنيـــات حديثة لضمـــان تنفيذ 
الأعمـــال بشـــكل آمـــن وفعـــال، مـــع الالتـــزام بالتشـــريعات المحلية وتحقيـــق نتائج مســـتدامة في 

تحسين البيئة العمرانية.
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إصدار تقرير فحص تربة
Soil Testing Report Issuance

تقدم شـــركة رواد عيد للاستشـــارات الهندســـية خدمة إصدار تقرير فحص التربة كجزء من 
خدماتها المتكاملة في مجال الهندســـة المدنية. يعد تقرير فحص التربة خطوة أساســـية 
في عملية تصميم وتنفيذ المشاريع الهندسية، حيث يتم من خلاله تحليل خصائص التربة 

في الموقع المراد البناء عليه، مثل مدى قوتها، استقرارها، ومقاومتها للأحمال.

Rawad eid Engineering Consulting Company offers Soil Testing Report Issuance as part of 
its comprehensive services in the field of civil engineering. The soil testing report is a 
crucial step in the design and execution of engineering projects, as it involves analyzing 
the soil properties of the site where construction is planned, such as its strength, 
stability, and load-bearing capacity.

تـصـميم الـحـــدائق
Landscape Design

تقدم شـــركة رواد عيد للاستشـــارات الهندســـية خدمة تصميم الحدائق التي تركز على خلق 
مســـاحات خضراء جميلة ومتوازنة تتناســـب مع احتياجات عملائنا وتكمل البيئة المحيطة. 
يتضمـــن تصميم الحدائق من شـــركتنا اســـتخدام عناصـــر طبيعية مثل الأشـــجار والنباتات 

بالإضافة إلى تنسيق المساحات بطريقة تضمن جمالية المكان واستدامته.

Rawad eid Engineering Consulting Company offers landscape design services that focus 
on creating beautiful and balanced green spaces that suit our clients' needs and 
complement the surrounding environment. Our landscape designs incorporate natural 
elements such as trees and plants, along with space planning that ensures both the 
aesthetic appeal and sustainability of the location.
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كـروكــي تنــظـيــمـي
organizational sketches

Our company offers the service of preparing organizational sketches as part 
of its comprehensive urban and engineering planning solutions. The 
organizational sketch includes creating detailed maps of the site, identifying 
land use designations, public spaces, and various facilities in accordance with 
local zoning regulations. 

تقدم شـــركتنا خدمة إعداد الكروكي التنظيمي كجزء من خدماتها المتكاملة في 
مجال التخطيط العمراني والهندســـي. يشمل الكروكي التنظيمي رسم خرائط 
تفصيلية للموقع، مع تحديد الاســـتخدامات المخصصة للأراضي، والمساحات 

العامة، والمرافق المختلفة وفقاً للمعايير التنظيمية المحلية.

حــجج الاسـتـحـكــام
Proof of Ownership

We offer the service of preparing legal claims for property ownership (Hujaj 
Istihkam) as part of our specialized legal services in the real estate sector. Hujaj 
Istihkam is an important legal tool aimed at establishing property rights for 
unregistered land or land with unclear ownership status. Through this service, our 
company provides full support to clients in gathering the necessary documents 
and preparing legal procedures to officially document the ownership of the land or 
property before the relevant authorities.

نقـــدم  خدمـــة إعداد حجج الاســـتحكام كجـــزء من خدماتنـــا القانونيـــة المتخصصة في 
مجـــال العقـــارات. تعد حجج الاســـتحكام أداة قانونية مهمة تهـــدف إلى تثبيت حقوق 
الملكيـــة فـــي الأراضـــي غير المســـجلة أو التي قـــد تكون غيـــر محددة الملكية بشـــكل 
رســـمي. من خلال هذه الخدمة، تقوم شركتنا بتقديم الدعم الكامل للعملاء في جمع 
الوثائـــق اللازمـــة وإعـــداد الإجـــراءات القانونيـــة لتوثيـــق ملكيـــة الأرض أو العقـــار أمام 

الجهات المختصة.
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إصدار شهادة الاشغال (اتمام البناء)
Issuance of the Occupancy Certificate

نحن نوفر خدمات ســـريعة وفعالة في إصدار شـــهادات الاشـــغال لضمان 
استكمال وتسليم مشاريعك بنجاح وفي الوقت المحدد.

We provide fast and efficient services in issuing Occupancy Certificates 
to ensure the successful completion and timely delivery of your projects.

08  0126052555 - 0543595454 info@rawadeid.com

تقدم شركة رواد عيد للاستشارات الهندسية خدمة 
تقســـيم  تشـــمل  والتـــي  العقاريـــة،  الوحـــدات  فـــرز 
المشـــاريع إلـــى وحـــدات مســـتقلة وفقًـــا للأنظمـــة 
المحلية. يتم تحديد الحدود والمســـاحات لكل وحدة 
وإنشـــاء ســـجلات قانونية لضمان حقـــوق الملكية. 
نحن نحرص على تنفيذ الخدمة بدقة لضمان التوثيق 

السليم وحماية حقوق العملاء.

Rawad eid Engineering Consulting Company offers real estate unit partitioning services, 
which involve dividing projects into independent units in accordance with local 
regulations. This includes defining the boundaries and areas for each unit and creating 
legal records to ensure property rights. We ensure precise execution of the service to 
guarantee proper documentation and protect client rights.

فــرز وحــــــدات
unit partitioning



تأجير المعدات
Equipment Rental
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تخطيط المخططات
s i t e  p l a n n i n g

Rawad eid Engineering Consulting Company offers site planning services, 
where our team designs engineering plans for construction projects based 
on functional and aesthetic needs, while considering technical standards and 
local regulations. We ensure optimal land use and design harmony with the 
surrounding environment.

تقـــدم شـــركة رواد عيد للاستشـــارات الهندســـية خدمة تخطيـــط المخططات، حيث 
يتولى فريقنا تصميم المخططات الهندســـية للمشاريع العمرانية وفقًا للاحتياجات 
الوظيفية والجمالية، مع مراعاة المعايير الفنية والقوانين المحلية. نحن نحرص على 

تحقيق الاستخدام الأمثل للأراضي وتناغم التصميم مع البيئة المحيطة.

Rawad eid Engineering Consulting Company offers architectural and structural design 
services, where architectural design focuses on the aesthetics and functionality of 
buildings, while structural design ensures the stability of the buildings using the latest 
technologies. We coordinate between the architectural and structural teams to deliver 
integrated designs that combine beauty and durability, while adhering to the highest 
standards of quality and safety.

تقدم شركة رواد عيد للاستشارات الهندسية خدمة التصميم المعماري والإنشائي، 
حيـــث يركـــز التصميـــم المعمـــاري علـــى الجماليـــة والوظيفيـــة للمباني، بينمـــا يضمن 
التصميـــم الإنشـــائي اســـتقرار المباني باســـتخدام أحـــدث التقنيات. نحن ننســـق بين 
الفرق المعمارية والإنشـــائية لتحقيق تصاميم متكاملة تتسم بالجمال والمتانة، مع 

الالتزام بأعلى معايير الجودة والسلامة.

التصميم المعماري وا�نشائي
architectural and structural design
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تقدم شركة رواد عيد للاستشارات الهندسية خدمة تنسيق المواقع، التي تهدف إلى 
تنظيـــم وتوزيع المســـاحات بما يتناســـب مع الاســـتخدامات المختلفـــة للموقع، مع 
مراعاة الجوانب البيئية والجمالية. تشـــمل الخدمة تصميم المساحات الخارجية مثل 
الحدائـــق، والممـــرات، والمرافـــق العامة، وتوزيع المباني بشـــكل يضمـــن التناغم مع 

البيئة المحيطة.
Rawad eid Engineering Consulting Company offers Site Coordination Service aimed at 
organizing and distributing spaces according to the different uses of the site, while 
considering environmental and aesthetic aspects. The service includes designing 
outdoor spaces such as gardens, pathways, public facilities, and arranging buildings in a 
way that ensures harmony with the surrounding environment.

اعمال تنسيق المواقع
Site Coordination Works

نقـــدم  خدمة تطبيق وتحديـــث الصكوك كجزء من خدماتنا المتكاملة فـــي مجال الإدارة العقارية 
والقانونيـــة. تهدف هذه الخدمة إلى ضمان تحديث وتنفيذ الوثائق القانونية المتعلقة بالعقارات 
بشكل دوري وفعال، مما يضمن صحة وسلامة الإجراءات القانونية المرتبطة بالملكية. تشمل 
عمليـــة تحديـــث الصكـــوك تعديـــل وتوثيـــق أي تغييـــرات فـــي الملكيـــة، بالإضافـــة إلـــى تســـجيل 

التعديلات القانونية والإدارية المطلوبة لضمان توافق الوثائق مع الأنظمة واللوائح المحلية.

We offer the service of applying and updating deeds as part of our comprehensive real estate and 
legal management solutions. This service aims to ensure the periodic and efficient updating and 
execution of legal documents related to properties, ensuring the accuracy and validity of the legal 
procedures associated with ownership. The deed updating process includes modifying and 
documenting any changes in ownership, as well as registering the necessary legal and 
administrative amendments to ensure the documents comply with local laws and regulations.

تطبيق و تحديث صكوك
Application and Update of Deeds



تقدم شـــركة رواد عيد للاستشـــارات الهندسية خدمة إعداد 
تقاريـــر الكهربـــاء كجزء مـــن خدماتها الهندســـية المتكاملة. 
تشـــمل هـــذه الخدمـــة إعـــداد تقاريـــر فنيـــة دقيقة وشـــاملة 
لتحديد الأحمال الكهربائية الحالية والمتوقعة لأي مشـــروع 

أو منشأة، سواء كانت صناعية أو تجارية أو سكنية.

Rawad eid Engineering Consulting Company offers the service of preparing 
electrical reports as part of its comprehensive engineering solutions. This 
service includes the creation of accurate and detailed technical reports to 
determine the current and expected electrical loads for any project or 
facility, whether industrial, commercial, or residential.

تقرير كهربـاء
Electrical Report

Our company offers surveying services as part of its comprehensive civil 
engineering solutions. This service involves conducting precise site surveys 
using the latest equipment and specialized technologies to accurately 
determine elevations, contours, and land dimensions.

تقدم شـــركتنا خدمة الرفوعات المســـاحية كجزء من خدماتها المتكاملة في مجال 
الهندســـة المدنيـــة. تتضمن هـــذه الخدمة إجراء مســـح دقيق للموقع باســـتخدام 
أحـــدث المعـــدات والتقنيات المتخصصـــة، وذلك لتحديـــد الارتفاعـــات، المنحنيات، 

وأبعاد الأرض بدقة.

رفوعــات مـســاحـية
surveying services
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Our team consists of highly 
experienced and skilled engineers 

across various fields of civil, 
architectural, and mechanical 

engineering.

We focus on providing innovative, 
tailored engineering solutions that 

meet the unique needs of each 
client effectively and efficiently.

We ensure all projects are executed 
to the highest quality standards, 
guaranteeing results that exceed 

our clients' expectations.

نحن نركـــز على تقديم حلول هندســـية 
مبتكرة ومخصصة تلبي احتياجات كل 

عميل بشكل فريد وفعّال.

نحـــرص على تنفيـــذ جميع المشـــاريع 
وفـــق أعلـــى معاييـــر الجـــودة لضمـــان 
الحصـــول علـــى نتائـــج متميـــزة تفـــوق 

توقعات عملائنا.

We believe in the importance of 
continuous development for our 

team and always strive to keep up 
with the latest technologies and 
innovations in the engineering 

industry.

We provide comprehensive technical 
support for projects, assisting our clients 
at all stages of execution to ensure the 

highest standards of quality and efficiency. 
Our specialized team ensures the provision 

of suitable solutions and the necessary 
technical guidance to achieve success in 

every project.

We work closely with contractors, 
providing comprehensive technical support 

that includes guidance, design, and 
supervision, as well as facilitating 

procedures related to municipal and 
municipal authority requirements. We are 
committed to enhancing collaboration to 

ensure smooth workflow and the 
achievement of shared goals.

نحن نؤمن بأهمية التطوير المســـتمر 
لفريقنا، ونسعى دائماً لمواكبة أحدث 
صناعـــة  فـــي  والابتـــكارات  التقنيـــات 

الهندسة.

نحن نقـــدم دعمـــاً فنياً متـــكاملاً للمشـــاريع، 
حيـــث نســـاعد عملائنـــا فـــي جميـــع مراحـــل 
التنفيـــذ لضمان تحقيق أعلـــى معايير الجودة 
والكفاءة. يضمـــن فريقنا المتخصص توفير 
اللازم  الفنـــي  والتوجيـــه  المناســـبة  الحلـــول 

لتحقيق النجاح في كل مشروع.

نعمل جنباً إلى جنب مع المقاولين، مقدّمين 
الدعم الفني الشـــامل الـــذي يتضمن التوجيه 
والتصميم والاشراف، بالإضافة إلى تسهيل 
الإجـــراءات المتعلقة بالبلديـــة والأمانة. نحن 
ســـير  لضمـــان  التعـــاون  بتعزيـــز  ملتزمـــون 
الأهـــداف  وتحقيـــق  بسلاســـة  العمـــل 

المشتركة.

يـتـــــــكون فـريــــقــــنـا مـــــن مـهـنـدسـيـن 
ذوي خـبـــــــــرة طويلـــة وكفـــاءة متميزة 
الهندســـة  مجـــالات  مختلـــف  فـــي 
والـــمــعــمـــاريــــة  الـمـدنـيــــة 

والميكانيكية.

مـا يـميزنـا
What distinguishes us
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العمـــل علـــى تقديم 
خـــدمــــــــــات عـالـيـــــــــة 
فـــي جميـــع  الجـــودة 
لضمـــان  المجـــالات 
رضا المستفيدين

Working to 
provide 

high-quality 
services in all 

areas to ensure 
beneficiary 
satisfaction.

التوسع في تقديم 
إلـــــــى  خـــدمـــاتـــنـــــا 
جـــديــــدة  أســــواق 
نـــطــــاق  وزيـــــــــادة 

مـشــــاريـعــنـا.

Expanding our 
services into new 

markets and 
increasing the 
scope of our 

projects.

تـطـويـــــــــر وتنفيـــذ 
استراتـيـجـيـــــــــــات 
تساهم في حماية 
البيئـــة وتعــزيـــــــــــز 

الاستدامة 

Developing and 
implementing 
strategies that 
contribute to 

environmental 
protection and enhance 

sustainability.

Building long-term 
relationships with 

our clients 
through 

continuous 
collaboration and 
listening to their 

needs.

بناء علاقات طويلة 
مـــع عملائنا  الأمـــد 
خـــــــــــــــــــــــلال  مــــــــن 
الــــــــــتــــــــــــــعــــــــــــاون 
الــــمــــــســــــــتـــــــمـــــــر 
والاســـــــــــتــــــــــمـــــاع 

لاحتياجاتهم.

أهدافنـــا
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قـيـمـنـــا

الجودة
Quality

الأمانة
Integrity

الـثـقـــــة
Trust

النزاهة
Honesty
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